

KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 27 JULAI 2015 (ISNIN)

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	Kementerian sokong penerokaan ilmu	Utusan Malaysia
2.	Pelajar, guru sertai Ekspedisi Artik	Utusan Malaysia
3.	Empat pelajar sertai ekspedisi ke Benua Artik	Utusan Online
4.	Berjaya terpilih buat kajian berkaitan ekosistem selama dua minggu, 4 pelajar wakili Negara ke Arktik	KOSMO
5.	Teacher, students selected for Arctic trip	The Star Online
6.	Science education in Malaysia needs urgent overhaul	New Straits Times
7.	Peluang kenali ANGKASA	Utusan Malaysia
8.	Menghampiri planet Pluto	Utusan Malaysia
9.	Kit bebas denggi lawan aedes	Utusan Malaysia

KERATAN AKHBAR
UTUSAN MALAYSIA (DALAM NEGERI) : MUKA SURAT 14
TARIKH : 27 JULAI 2015 (ISNIN)



EWON EBIN (dua dari kanan) mengucapkan selamat jalan kepada empat pelajar dan dua guru bagi menyertai Ekspedisi Pendidikan Ke Benua Artik anjuran Student On Ice Foundation di Sepang, Selangor, semalam. - UTUSAN/RASHID MAHFOF

Kementerian sokong penerokaan ilmu

SEPANG 26 Julai - Sebanyak empat pelajar sekolah menengah dan dua guru akan menyertai Ekspedisi Pendidikan Ke Benua Artik anjuran Student On Ice Foundation selama dua minggu bermula esok sehingga 10 Ogos ini.

Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi, Datuk Dr. Ewon Ebin berkata, penghantaran kumpulan perintis itu dilakukan oleh Yayasan Penyelidikan Antartika Sultan Mizan (YPASM) dengan kerjasama kerajaan negeri Terengganu dan Majlis Amanah Rakyat (Mara) serta Kementerian Pendidikan.

"Pihak kementerian percaya pembangunan modal insan lestari dalam bidang sains, teknologi dan inovasi adalah satu komponen penting dalam usaha kerajaan mengejar status negara berpendapatan tinggi.

"Kita sentiasa menggalakkan usaha sebegini dalam memastikan

kelangsungan pakar-pakar saintis dan penyelidik yang dapat menyumbang kepada penerokaan ilmu, penjana ekonomi dan kelestarian alam," katanya ketika berucap dalam Majlis Pelepasan Pelajar Ekspedisi Pendidikan Ke Benua Artik, di sini hari ini.

Empat pelajar tersebut adalah Ahmad Amirul Farhan Zulkifli, 16, dari Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) Agama Sheikh Abdul Malek, Kuala Terengganu, Nurul Izzaidah Zulkifli, 16, (SMK Tengku Ampuan Intan, Hulu Terengganu), Ashraf Hakimi Nurulfaizin, 16, (Maktab Rendah Sains Mara Kuala Kubu Bharu) dan Raslan Abdul Rahman, 16, (MRSM Alor Gajah).

Dua guru pengiring adalah Roszita Mat Zin, 37, dari SMK Tengku Ampuan Intan, Hulu Terengganu dan Rakesh Sala, 38, dari MRSM Gemmench.

Keempat-empat pelajar itu dipil-

ih melalui saringan di beberapa peringkat termasuklah melalui Kem Sains Polar yang diadakan di Kuala Lumpur dan Terengganu pada 15 hingga 16 Mac lalu.

Mereka akan bersama lebih 100 peserta yang terdiri daripada pelajar sekolah menengah dari seluruh dunia dan staf sokongan yang terdiri daripada saintis, guru dan krew untuk mengambil bahagian dalam ekspedisi berkenaan.

Sementara itu, seorang pelajar, Ashraf Hakimi ketika ditemui menyifatkan peluang menyertai ekspedisi tersebut sebagai satu pengalaman yang tidak boleh dilupakan dan berjanji akan menggunakannya untuk menimba ilmu ketika berada di Benua Artik.

"Saya mengucapkan terima kasih kepada semua pihak kerana memberi peluang kepada kami empat pelajar untuk berada di sana selama dua minggu," ujarnya.

KERATAN AKHBAR
UTUSAN MALAYSIA (DALAM NEGERI) : MUKA SURAT 25
TARIKH : 27 JULAI 2015 (ISNIN)



ROSZITA MAT ZIN



**AHMAD AMIRUL
FARHAN ZULKIFLI**



**NURUL IZZAIDAH
ZULKIFLI**

Pelajar, guru sertai Ekspedisi Artik

KUALA TERENGGANU 26

Julai - Yayasan Penyelidikan Antartika Sultan Mizan (YPASM) bersama Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi akan menghantar empat pelajar dan dua guru untuk menyertai ekspedisi pendidikan ke benua Artik melalui program *Students On Ice* selama dua minggu mulai esok.

Penghantaran kumpulan perintis warga sekolah itu dibuat dengan kerjasama kerajaan negeri dan Majlis Amanah Rakyat (Mara) serta sokongan Kementerian Pendidikan yang melibatkan dua pelajar dan seorang guru dari negeri ini di samping tiga lagi dari Maktab Rendah Sains Mara (MRSM).

Mereka akan bersama lebih 100 peserta yang terdiri daripada pelajar sekolah menengah dari seluruh dunia dan staf sokongan yang terdiri daripada saintis, guru dan kru akan mengambil bahagian dalam ekspedisi itu.

YPASM dalam satu kenyataan memberitahu, pelajar terbabit ialah Ahmad Amirul Farhan Zulkifli, 16, dari Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) Agama Sheikh Abdul Malek, Kuala Terengganu; Nurul Izzaidah Zulkifli, 16 (SMK Tengku Ampuan Intan, Hulu Terengganu) dan Roszita Mat Zin, 37, (SMK Tengku Ampuan Intan, Hulu Terengganu).

Menurut kenyataan itu, turut dipilih ialah Ashraf Hakimi Nurulfaizin, 16, (MRSM Kuala Kubu Bharu); Raslan Abdul Rahman, 16, (MRSM Alor Gajah) dan Rakesh Sala, 38 (MRSM Gemencheh).

"Ini merupakan usaha berterusan pihak-pihak terlibat dalam membuka ruang integrasi antara-bangsa melalui program pendidikan sains polar yang sememangnya bersifat global untuk pelajar-pelajar dan guru-guru Malaysia.

"Para peserta akan didedahkan tentang isu-isu semasa berkaitan benua Artik terutama isu perubahan iklim melalui sesi penerangan, eksperimen, lawatan ke komuniti



**ASHRAF HAKIMI
MOHD. NURULFAIZIN**



**RASLAN ABDUL
RAHMAN**

penduduk Artik, sesi perbincangan berkumpulan dan bengkel yang akan diadakan oleh saintis sepanjang ekspedisi," jelas kenyataan itu.

Peserta yang terpilih telah disaring melalui beberapa peringkat termasuk melalui Kem Sains Polar yang telah diadakan pada 15 hingga 16 Mac lalu di sini.

Difahamkan, ekspedisi *Student on Ice* diperkenalkan pada tahun 2000 untuk mendidik generasi muda dunia tentang kepentingan rantau polar serta menyokong pertumbuhan dan sebagai inisiatif yang menyumbang ke arah pengkalan global. Melalui Kem Sains Polar ini, peserta telah melalui beberapa ujian termasuk kebolehan berkomunikasi dalam bahasa Inggeris (secara lisan dan bertulis), pengetahuan tentang isu-isu polar, tahap kreativiti dan juga keupayaan fizikal.

"Guru-guru pula diminta menyampaikan pembentangan tentang rancangan mereka untuk menyemarakkan program-program kesedaran dalam kalangan pelajar tentang kepentingan benua Polar," kata kenyataan itu lagi.

Sementara itu, Pengarah Pendidikan negeri, Shafruddin Ali Hussin menyifatkan pemergian mereka sebagai duta kecil negeri dan negara yang kelak akan berkongsi pengalaman serta hasil kajian di sekolah-sekolah.

"Pemilihan dua pelajar dan seorang guru dari negeri ini juga adalah selari dengan hasrat kerajaan negeri bagi melahirkan saintis Islam muda dan memang bertepatan dengan 'Terengganu Negeri Anjung Ilmu'," katanya.

AKHBAR ONLINE
UTUSAN ONLINE (<http://www.utusan.com.my/>)
TARIKH : 27 JULAI 2015 (ISNIN)



Empat pelajar sertai ekspedisi ke Benua Artik



Galeri Foto:

SEPANG 26 Julai - Empat pelajar dan dua orang guru bagi menyertai ekspedisi pendidikan ke Benua Artik melalui program Students On Ice: Arctic Expedition di Sama-sama hotel, di sini hari ini. - Foto RASHID MAHFOF Wartawan: JUANI (AM UTUSAN) -

